

## AmCham Kaohsiung Membership Application

**Joining Fee: NT\$2000**

### Membership Categories

- |   |                   |
|---|-------------------|
| ❖ <b>Full Membership:</b> For one individual representative from one company  | <b>NT\$18,000</b> |
| 正會員：公司一名代表會員具有投票權。  |                   |
| ❖ <b>Associate Membership:</b> For companies already with a membership and want to add an additional member representative from their company | <b>NT\$ 7,500</b> |
| 準會員：除公司會員外，另增加一名代表會員參加會員專屬活動  |                   |
| ❖ <b>Academic Membership:</b> For university professors or Researchers  | <b>NT\$12,000</b> |
| 學界會員：大學教授或研究學者會員  |                   |
| ❖ <b>Young Professional Membership:</b> Age 30 or under professional  | <b>NT\$ 3,000</b> |
| 年輕專業會員：三十歲以下專業人員  |                   |
| ❖ <b>Student Membership:</b> For undergraduate/graduate/PhD students only   | <b>NT\$ 1,500</b> |
| 學生會員：大學以上在籍學生會員   |                   |

### Benefits of Membership/會員權益

Members benefit from unique networking opportunities, advocacy, and information sharing, social and training events and activities, provided access to a number of exclusive services and benefits not available to the general public. Our annual event will provide members with opportunities to interact with officials from the local, central government and US government. The Chamber serves as a platform to provide members to understand and have a dialogue toward new rules and policies that may affect them, and then possibly solve important problems. The Chamber will re-publish its annual white paper, making recommendations on the problems faced by southern Taiwan, and expressing its voice for local enterprises and governments. The white paper will be sent to local and central government officials in Taiwan and US officials for reference. The Chamber will also publish special report documents and log them out simultaneously on the Chamber of Commerce website and Facebook to increase awareness of important issues and highlight each member and its business as well as related important milestones. Please note that all members paying the membership fees could participate in the required events with discounted benefits and only full members could attend members meeting with the right to vote.

會員可受益於獨特的交流機會，宣傳，信息共享，社交和培訓活動，並獲得了許多公眾無法獲得的獨家服務和利益。商會的年度活動，將提供會員能與來自本地、中央政府和美國政府官員有互動的機會。商會將成為一個提供可能會影響會員新的規則或政策，進行交流對話，進而解決重要的問題的平台。商會將重新發表年度白皮書，針對台灣南部面臨的問題提出建議，為本地企業和政府表達自己的聲音，白皮書將發送給台灣地方政府和中央政府官員以及美國官員參考。也將發布專題報告文件，並在商會網站和 Facebook 同步登出，以提高對重要問題的認知，並重點介紹會員及其業務以及相關的重要里程碑。所有繳費會員得有權利參加會員活動享有優惠參加全力，但唯有正會員可以參加會員大會且具有投票權選舉及參選理事。

### Validity of Membership/會員有效期間

Memberships are valid for 365 days from the day we receive your membership fee. We welcome all nationalities and industries. Meetings and events are conducted in English and Chinese with further translation provided if necessary.



會員身分以加入日期起一年內為有效期限，歡迎各國國籍人士及企業加入。本會活動將以中英文合併使用進行。必要場合也會提供翻譯服務。

KAHSIUNG TAIWAN  
American Chamber of Commerce - Kaohsiung  
高雄美國商會

## Members Information Sheet

### 會員資料表

Please check the membership Type

請勾選會員類別

- Full 正會員     Associate 準會員     Academic 學術會員  
 Young Professional 青年會員     Student 學生會員

Company Name			
公司/組織名稱			
公司/組織/ 個人地址			
Phone 電話 #		Fax 傳真#	
Type of Business 業別/營業項目		Website 網址	
Member Name		中文姓名	
Cell Phone 手機		Email 郵箱	
Name of Contact		聯絡人	
Phone or Cell		Email 郵箱	
收據抬頭		公司統編	

匯款轉帳(Electronic Transfer): 台新國際商業銀行 812 建北分行 0687

帳號：2068-01-0016676-5，戶名：高雄美國商會

(轉帳時請協助加入貴銀行的指定匯款費用金額)

※請在匯款或轉帳後將轉帳明細拍照回傳 [contact@amchamkhh.com](mailto:contact@amchamkhh.com)，或以電話確認，或謝謝!

American Chamber of Commerce Kaohsiung 高雄美國商會/高雄市烏松區美山路 70 巷 8-6 號  
8-6, 70 Ln., Meishan Rd., Niasong Dist., Kaohsiung 833 Tel: 07.735.6884  
www.amchamkhh.com / [contact@amchamkhh.com](mailto:contact@amchamkhh.com) Fax: 07.735.3647